
De effecten van de Omgevingsvisie voor de volkstuinvereniging De Eendracht.

Geachte voorzitter en leden van de gemeenteraad.

Sommigen van u ken ik persoonlijk en deze leden weten, dat ik al heel wat jaren actief ben 
als bestuurder van onze volkstuinvereniging "de Eendracht" Een volkstuinvereniging 
opgericht in 1928 met op dit moment ongeveer 500 leden. Onder ons beheer een vijftal 
complexen te weten: Bronsbergen, Het Gallee, Lange en Korte Voren, Voorsterallee en Hoge 
West / Laarmansheuvel. 450 tuinders met gezinsleden actief bezig op bijna 6,4 hectare 
groene ruimte binnen onze gemeente.

Onze eerste reactie op het Ontwerp Omgevingsvisie Zutphen 2040 was dat alle alarmbellen 
binnen onze vereniging afgingen. Het was code rood. Complexbesturen en tientallen tuinders 
van zowel Lange en Korte Voren, Bronsbergen en Voorsterallee maken zich grote zorgen. Zij 
doen dat nog steeds. Weet u dat de Broederschap al sinds 1839 gronden als hoven verpacht 
waar nu het complex Lange en Korte Voren is gevestigd! Sinds 1920 als volkstuinen. Dit is 
gewoon cultureel erfgoed !

Het is natuurlijk goed dat de gemeente de groen-blauwe longen in de Omgevingsvisie 
benadrukt. En aandacht heeft voor de vergroting van biodiversiteit met een sterke en 
gezonde natuur. We zijn als volkstuinvereniging ook blij dat u het belang van volkstuinen in 
de gemeente onderschrijft en dat er in de toekomst ruimte voor zal worden geboden.

Zo ver prima ! Maar we vinden dit alles wel wat summier. Graag hadden we gezien dat dit 
inhoudelijk meer was uitgewerkt I En dat u als gemeente wat meer invulling had gegeven 
aan het belang van de volkstuinvereniging.

Vandaag en dan schrijf ik zaterdag 5 april hebben we de herziene kaart bekeken voor deze 
raadsvergadering en dan moet ik tot mijn spijt constateren dat Lange en Korte Voren nog 
steeds ingekleurd staat als "verkennen mogelijkheden wonen in het groen". Terwijl door 
beleidsmedewerkers wordt aangegeven dat dit niet het geval is. Wees duidelijk en pas het 
aan! Dit geldt ook voor Bronsbergen. Daarmee wordt de onrust niet weggenomen.
Integendeel. Ik vraag aan u : Gemeente alstublieft pas het aan !

Voorzitter en leden van de gemeenteraad, nog even kort samen gevat waar "De Eendracht" 
voor staat:

• Het bevorderen van ecologisch tuinieren : Daarbij leggen wij de nadruk op de 
biodiversiteit van ecosystemen. Volkstuinen maken immers een onmisbaar onderdeel 
uit van een gezonde leefomgeving.

• Wij versterken de sociale en culturele betekenis in de wijken. En door de ligging van 
onze volkstuinen leveren wij een enorme bijdrage aan de kwaliteit van de Groene 
Ruimte.

Ik ga afsluiten met een welgemeend maar ook een dringend verzoek aan u :





Erken niet alleen het belang van volkstuinen binnen de gemeente, maar geef het ook een 
verdiende plaats. Het belang van de volkstuinvereniging met hun complexen behoort te 
worden meegenomen bij de beleidskeuzes van de gemeente. Veel andere gemeentes in het 
land zijn u hierin al voorgegaan.

Wij willen met u samenwerken en zullen onze bijdrage hierin leveren.

Dat zeg ik u toe !

Hartelijk dank voorzitter en leden van de raad.

Henk van der Boom

Voorzitter volkstuinvereniging "De Eendracht"

voorzitter@volkstuinzutphen.nl

Mobiel: 06-45256802
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